

《单词百科:macrophage是什么意思?macrophage怎么发音?macrophage的解释和用法》

英语单词macrophage是什么意思?macrophage怎么读?macrophage怎么发音?简答网为您整理了macrophage的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



macrophage怎么读

macrophage的读音:[' mækr ə fe ɪ d ʒ]

macrophage的意思

1、n.巨噬细胞;

macrophage的相关词组

1、ameboid macrophage [医]阿米巴样巨噬细胞;

- 2、alveolar macrophage 肺泡巨噬细胞;
- 3、activated macrophage 活化巨噬细胞;

macrophage的双语例句

1、Methods: To weight immune organs, detect macrophage phagocytosis and hemolysin antibody production, lymphocyte transformation and MTT.

方法: 采用免疫重量法计算脾脏和胸腺指数、巨噬细胞测定法及溶血素测定法、淋巴细胞转化实验、MTT法测定.

2、AIM : To study the activating effects of maize pollen polysaccharides on alveolar macrophage (AM Φ).

目的: 探讨玉米花粉多糖对 肺泡 巨噬细胞的激活作用.

3、In alveolar macrophage the increasing secondary lysosomes are seen.

肺泡巨噬细胞次级溶酶体明显增多.

4、Objective : To study the effect of curcuma on the LDLR of macrophage in rats.

目的研究姜黄素对培养小鼠巨噬细胞LDL受体的影响.

5、Objective: To demonstrate the hematopoietic enhancement activity of recombinant human macrophage colony stimulating factor (rhM CSF).

目的: 研究重组人巨噬细胞集落刺激因子 (rhM-CSF) 对骨髓造血功能恢复的影响.

6、The alveolar macrophage is particularly rich in the variety of proteolytic enzymes.

肺泡巨噬细胞特别富含各种蛋白质水解酶.

7、Objective : To explore the effects of HG granule on mononuclear macrophage phagocytic function in hypimmunologic mice.

目的: 研究HG颗粒对免疫功能低下小鼠单核巨噬细胞吞噬功能的影响.

8、A relatively inactive , immobile macrophage found in normal connective tissue.

血液中巨噬细胞增多的一种血液病.

9、Objective : To study the noxious effects of wood dust on alveolar macrophage (AM).

目的: 探讨木尘对肺泡巨噬细胞 (AM) 的毒性作用.

10、The next two chapters cover measuring macrophage activity in vitro and in vivo.

下一两章包括在试管内和在活体内测量巨噬细胞活动.

11、Results: Daqinglong Tang has the functions of, restraining bacteria, and enhancing the effect of macrophage.

结果: 大青龙汤具有解热、 抑菌, 提高巨噬细胞吞噬的功能.

12、At any time the macrophage system might be injured by viral infection or air pollutant exposure.

巨噬细胞随时都可能受病毒感染或空气污染物所损伤.

13、Litchi polysaccharides could improve the clearance rate and the index of the mouse abdominal cavity macrophage.

目的研究荔枝多糖对小鼠免疫功能的影响.

14、Results: QGCCD could improve engulfment capability of macrophage, tolerance time of anoxia and swim in mice.

结果: 长春丹明显延长小鼠游泳时间及耐缺氧时间、高小鼠单核巨噬细胞的吞噬能力.

15、The alveolar macrophage is derived largely from the bone marrow.

肺泡巨噬细胞主要是从骨髓中分化出来的.

16、At 5 June, 2008, macrophage was started to translate and expanse.

在2008年6月5日开始翻译并扩充巨噬细胞.

17、Results The PVR specimens contained epithelial like, macrophage like and glial cell with transmission electron microscope.

结果通过透射电镜观察PVR标本含有上皮样细胞, 巨噬细胞样细胞和神经胶质细胞.

18、Methods: To determine macrophage phagocytosis, hemolysin antibody and cell

proliferation of T and B lymphocytes.

方法: 测定蚕蛹蛋白对小鼠淋巴细胞增殖、巨噬细胞吞噬活力及溶血素生成的影响.

以上是简答网为您整理的macrophage怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于macrophage的用法、macrophage的释义、macrophage的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/macrophage>

